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UR.BROJ: 2167-18-73 / 01-2015 

Poreč, 20.05. 2015. 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa redovne godišnje sjednice Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča  

održane dana 19. svibnja 2015. godine, u sali za sastanke boćarske dvorane „Veli Jože“, s 

početkom u 19,00 sati. 

 

Prisutni :  

- od 23 članova Skupštine prisutno 19 ( evidencija prisutnosti u privitku) 

- odsutni :  predstavnik GSTK Poreč, AK Maximvs, OK Poreč, KK Finida, TK  

                      2000,  

Ostali prisutni: 

- Silvija Deković, tajnik SZGP, 

- Levak Vladimir, predstavnik Grada Poreča 

- Članovi Izbršnog odbora SZGP 

- Nadija Mendica, predsjednica NO SZGP 

- Klarić Kristijan „Sportske novosti“ – novinar 

 

 

Predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, ujedno i predsjednik Skupštine, Milan 

Markežić otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne, te predlaže slijedeći 

 

D N E V N I    R E D : 

1. Otvaranje sjednice, verifikacija mandata i izbor zapisničara, 

2. Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01. siječnja – 31. 

prosinca 2014. godine, 

3. Izvješće o izvršenju Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2014. 

godinu, 

4. Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča, 

5. Donošenje odluke o prihvaćanju Financijskog plana Sportske zajednice Grada 

Poreča za 2015. godinu, 

6. Donošenje odluke o prihvaćanju Statuta Sportske zajednice Grada Poreča, 
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7. Donošenje odluke o prijemu u članstvo Sportske zajednice Grada Poreča: 

7.1. Pikado klub Poreč 

7.2. Auto klub „ Poreč Motosport“, 

8. Donošenje odluke o brisanju iz članstva Sportske  zajednice Grada Poreča: 

8.1. Košarkaški klub Istra 

8.2. Stolnoteniski klub Žbandaj 

8.3. Teniski klub Poreč – Parenzo 

8.4. Streljačko društvo Mladost 

8.5. Karate klub Zmaj, 

9. Izbor jednog člana Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada Poreča, odnosno 

predstavnika Grada Poreča, 

10. Donošenje odluke o imenovanju Likvidatora Sportske zajednice Grada Poreča. 

11.  Razno. 

 

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno, pa se prešlo na raspravu po točkama 

usvojenog dnevnog reda. 

 

AD.1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata 

 

Predsjednik Milan Markežić, je i formalno otvorio sjednicu redovne Skupštine Sportske 

zajednice Grada Poreča  i pozdravio sve prisutne članove, kao i druge osobe koje prisustvuju 

sjednici. 

Tajnica SZGP je pregledom evidencijskih listića utvrdila da sjednici Skupštine od ukupno 23 

delegata prisutno je 19 predstavnika, čime je ispunjen kvorum i da Skupština može donositi 

pravovaljane odluke. 

 

 Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

 

 Predsjednik je predložio je za zapisničara Silviju Deković, a za ovjerovitelje zapisnika 

Mušković Petra i Žužić Edia. 

Skupština jednoglasno donosi  

 

Z a k l j u č a k 

 

Za zapisničara izabire se Deković Silvija, tajnica SZGP, a za ovjerovitelje zapisnika članovi 

Skupštine Mušković Petar i Žužić Edi. 

 

AD.2. Izvješće o radu SZGP za razdoblje 01.01.-31.12.2014.  

            

Predsjednik Milan Markežić, iznosi da je izvješće dostavljeno svima u pisanoj formi, te da 

je vrlo opsežno i detaljno. Izvješće se temelji na izvješćima klubova koji su u jednom dijelu 

nerealni obzirom da iskazani podaci nisu vjerodostojni. Iz tog smo razloga od svih članica 

SZGP tražili da nam dostave egzaktne podatke o broju aktivnih i drugih članova kako bi za 

2015. godinu imali točnu bazu podataka. Izražava zadovoljstvo sa uspjesima i postignutim 

rezultatima sportskih klubova i vjeruje da će se pozitivan niz nastaviti i u tekućoj godini. U 

tom je smislu istaknuo i velike uspjehe OK Poreč, koji je osvojio ekipni naslov prvaka 

Hrvatske u odbojci i posebno veliki uspjeh kuglašice Nataše Ravnić Gašparini koja je osvojila 

naslov pobjednice svjetskog kupa. 
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Ističe da pred klubovima je velika obaveza usklađivanja svojih Statuta sa odredbama Zakona 

o udrugama i Zakona o sportu. 

Posebno napominje da je složeno stanje sa stručnim kadrom u sportu i da će se tu stanje bitno 

radikalizirati, u smislu da će se stručnim radom u klubovima moći baviti samo stručno osoblje 

sa verificiranim znanjem. 

U ostvarivanju sportskih manifestacija klubovi su bili vrlo aktivni, a u sportskim objektima su 

se održavale i druge manifestacije. Posebno je istaknuo sport osoba sa invaliditetom i podržao 

inicijativu gospodina Žužić Milana da osnuje udrugu koja bi okupila sve osobe sa 

invaliditetom koje se žele baviti sportom. Smatra da tu ima prostora da se jače uključi udruga 

kineziologa koja bi tu trebala naći svoje mjesto i funkciju. 

SZGP podržava sve oblike sportske rekreacije na način da tim udrugama daje na upotrebu 

sportske objekte. 

Problem prihodovanja korištenja sportskih objekata je i dalje prisutan, posebno kod onih 

manifestacija čiji je pokrovitelj Grad Poreč. Sa Gradom Porečom vodimo o tome dijalog i 

vjerujem da ćemo u tom smislu postići određeni napredak. 

Kroz manifestacije Dan istarskog sporta i Dan porečkog sporta pokazali smo, ne samo 

sportskoj javnosti, da je naš Grad Poreč jedan od „najsportskih“ gradova u Istarskoj županiji 

jer su naši klubovi proglašeni najboljima. 

Predlaže se da se u raspravi prinesu primjedbe i sugestije i da se podrži ovo Izvješće. 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Prihvaća se Izvješće o radu SZGP za razdoblje 01.01.-31.12.2014. godinu. 

 

AD. 3. Izvješće o izvršenju Financijskog plana SZGP za 2014. godinu 

 

Predsjednik Milan Markežić, uvodno obrazlaže da je Grad Poreč podmirio sve financijske 

obaveze za 2013. godinu prema SZGP tako da upozorava da su indexi ostvarenja iz tog 

razloga visoki pa da to ne bi stvaralo određenu zabunu. Isto tako izražava zadovoljstvo da su 

svi klubovi ostvarili sva sredstva za svoju redovnu djelatnost i da ostvarivanje Financijskog 

plana sada ide svojim normalnim tokom. SZGP je likvidna i uredno podmiruje sve svoje 

financijske obaveze. Obrazloženje pojedinih stavaka je napisano tako da se može pojedinačno 

vidjeti svaki financijski izdatak. 

Predlaže Skupštini da podrži takvo izvješće. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Prihvaća se izvješće o izvršenju Financijskog plana SZGP za 2014. godinu. 

 

AD. 4. Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča 

 

Predsjednica Nadzornog odbora Nadija Mendica, opravdala je izostanak ostalih dva člana 

NO SZGP koji su spriječeni, te je u kratko obrazložila izvješće NO SZGP, a koje je prethodno 

tajnica podijelila svim članovima Skupštine. 

U svom uvodnom nastupu predsjednica ističe da je NO bio uključen kroz sjednice IO SZGP i 

kroz praćenje rada stručne službe. Posebno je pohvalila rad IO SZGP i SZGP u cjelini čiji je 

rad javan i transparentan. Pohvalila je i donošenje svih normativnih akata i odluka kao i 

racionalizaciju svih troškova na nivou SZGP. 

U smislu još boljeg i efikasnijeg rada predlaže izradu preciznijeg Financijskog plana i 

njegovo praćenje, te izradu svih potrebnih baza podataka. 
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Predsjednik Milan Markežić, zahvaljuje se predsjednici NO na detaljnim i preciznom 

izvješću, te predlaže Skupštini da ga usvoji. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Usvaja se izvješće NO SZGP za 2014. godinu. 

 

 

 

AD.5. Donošenje odluke o prihvaćanju Financijskog plana Sportske zajednice Grada 

Poreča za 2015. godinu. 

 

Uvodno obrazloženje o polaznim osnovama Financijskog plana za 2015. godinu iznosi Milan 

Markežić, predsjednik SZGP. U osnovi iznosi sljedeće: 

- U odnosu na prošlogodišnji financijski plan ove je godine manji za 500.000,00 HRK 

iz razloga što je taj iznos Grad Poreč zadržao u okviru komunalnog sustava, a koji je 

namijenjen za održavanje sportskih objekata. To je dobro iz razloga što će te poslove 

obavljati stručni ljudi iz komunalnog sustava, a s druge strane će se poštovati postupak 

javne nabave, 

- Važno je istaći da sredstva redovnu djelatnost sportskih klubova i za zajedničke 

potrebe ostaju na razini iz prethodne godine.  

- Planiramo i vlastite prihode od 550.000,00 HRK, od čega 95.000,00 HRK planiramo 

za potrebe klubova koji se natječu u europskim natjecanjima kao interventna sredstva. 

- Obzirom na redovitije financiranje uvodimo opet sufinanciranje troškova liječničkih 

pregleda i redarskih usluga, 

- Isto tako planiramo nabavu dva kombi vozila za potrebe onih klubova koji na službena 

natjecanja idu sa manjim brojem sportaša čime se isključuje potreba za autobusnim 

prijevozom. 

- Isto tako imamo novu ponudu, ato je osiguranje sportaša za utakmice i službene 

treninge i tu osiguravamo početna sredstva od 50.000,00 HRK. 

- Planiramo nabavu parkomata za što planiramo 50.000,00 HRK jer imamo mogućnosti 

i prihvatljivije je da javnim parkiralištem SRC Veli Jože upravlja SZGP. 

 

Mato Vasilj – podržava inicijativu o nabavi vozila i postavlja pitanje odgovornosti za vozilo i 

osobe. 

 

Požarić Darko, zamjenik predsjednika SZGP, obrazlaže nastojanja SZGP da što više 

komercijalizira sportske objekte kako bi došlo do što većih vlastitih sredstava namijenjenih  

za potrebe sportskih klubova. Svjedoci smo da Grad Poreč kao pokrovitelj novih 

manifestacija , što je opravdano i pohvalno, sportske objekte daje prvenstveno bez naknade, a 

sa druge strane SZGP je dužna osigurati zamjenske sportske objekte i za to snosi troškove. 

Potrebno je diferencirati prava u korištenju sportskih objekta kako za članice SZGP, tako i za 

vanjske korisnike. U Gradu smo uspjeli izboriti posebnu stavku od 209.000,00 HRK koja je 

namijenjena upravo za pokriće tih troškova, a Grad je također izdvojio 70.000,00 HRK za 

nastupe naših klubova u Europi. I jedno i drugo je izuzetno pozitivan iskorak u praćenju naših 

troškova. 

Podržava također inicijativu za nabavu kombi vozila za potrebe klubova i sportaša i odmah 

odgovara gospodinu Vasilju da se pitanje odgovornosti može vrlo lako riješiti na način da 

prilikom preuzimanja vozila odgovorna osoba potpiše izjavu kojom prihvaća odgovornost 

kako za vozilo tako iza osobe u vozilu. 
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Naša namjera u tom smislu je izuzetno dobra, omogućavamo klubovima sa manjim brojem 

sportaša koji se natječu da mogu na put, a sa druge strane smanjujemo, odnosno 

racionaliziramo trošak prijevoza putem ovlaštenog prijevoznika. Pratiti ćemo kroz godinu 

situaciju i u tom smislu usmjeravati vlastite aktivnosti. 

Zatražili smo od svih klubova da do 31.05.2015. godine trebaju dostaviti egzaktne podatke o 

broju sportaša, odnosno članova kluba i vjerojatno slijedom toga doći će do izmjene u 

financiranju klubova. Sadašnji iznosi će se vjerojatno promijeniti jer ćemo donijeti nove 

parametre za raspodjelu, na temelju dobivenih podataka od klubova i vjerojatno ćemo 

korigirati Financijski plan na izvanrednoj skupštini u određenom vremenskom razdoblju. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu i predlaže Skupštini da donese Financijski plan na način kako 

je predložen. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Donosi se Financijski plan SZGP za 2015. godinu 

 

A.D. 6. Donošenje odluke o prihvaćanju Statuta Sportske zajednice Grada Poreča 

 

Predsjednik Milan Markežić, obrazlaže prijedlog novog Statuta kao i razlog za njegovo 

donošenje: 

-donijet je novi Zakon o udrugama prema čijim odredbama sve udruge trebaju uskladiti svoje 

djelovanje do 30. rujna 2015. godine. Radi se o bitnim izmjenama ( unutarnji ustroj, 

upravljanje, prestanak udruge, likvidator). 

 

U sveobuhvatnoj raspravi u kojoj su višekratno učestvovali članovi Skupštine ( Fable, Požarić, 

Jengić, Horvat, Mušković, Vasilj, Tomičić) ukazano je na neka pitanja koja bi trebalo bolje 

definirati ( jedan likvidator za više sportskih klubova, stegovna odgovornost pojedinih članica, 

intervencija SZGP u pojedinoj članici i dr.) 

 

Fable Roland, iznosi svoja iskustva usklađivanja Statuta RK Poreč sa odredbama Zakona o 

udrugama i smatra da bi bilo dobro da njihov primjer iskoriste svi zainteresirani klubovi. 

 

Milan Markežić, zaključujući raspravu iznosi da će se još dubioze koje postoje raspraviti sa 

nadležnim subjektima i da će se ta saznanja ugraditi u Statut ako to bude potrebno, te predlaže 

Skupštini da donese Statut SZGP u predloženom tekstu. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Donosi se Statut SZGP. 

 

A.D. 7. Donošenje odluke o prijemu u članstvo Sportske zajednice Grada Poreča: 

Pikado klub Poreč 

Auto klub „ Poreč Motosport“. 

Požarić Darko, zamjenik predsjednika preuzeo je vođenje sjednice i predložio prijem 

u članstvo Pikado kluba Poreč i Auto klub „ Poreč Motosport“ i pozvao tajnicu da 

obrazloži zahtjeve.  
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Silvija Deković, tajnica SZGP iznosi da su oba kluba podnijela zahtjev za prijem u 

članstvo, da su zahtjevi kompletni i prema aktima SZGP ispunjavaju uvijete za prijem. 

Komšić Leo, smatra da bi bilo dobro kada bi predsjednici klubova došli na Skupštinu 

i predstavili se osobno kao i klub u cjelini koji predstavlja. 

Darko Požarić, smatra da je to dobro, ali da procedura prijema u članstvo našim 

aktima nije tako definirano, ali podržava inicijativu predlagatelja i predlaže Skupštini 

da to bude buduća praksa tj. da se kod prijema u članstvo pozovu na Skupštinu i 

ovlašteni predstavnici novih članica.  

Obzirom da nema zapreka za prijem predlaže Skupštini da se oba kluba prihvate u 

članstvo SZGP. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Pikado klub Poreč i Auto klub „ Poreč Motosport“ primaju se u članstvo SZGP da 

današnjim danom. 

A.D.8. Donošenje odluke o brisanju iz članstva Sportske  zajednice Grada Poreča: 

                 Košarkaški klub Istra 

                  Stolnoteniski klub Žbandaj 

                  Teniski klub Poreč – Parenzo 

Streljačko društvo Mladost 

Karate klub Zmaj 

Darko Požarić, iznosi podatke da su neki klubovi prestali sa djelovanjem, a neki 

prema našim aktima ne ispunjavaju uvjete za članstvo u SZGP. 

Prijedlog je bio razmatran na IO SZGP koji je prijedlog za brisanje iz članstva 

utvrdio i predlaže Skupštini da donese odluku za brisanje iz članstva sljedećih 

klubova : 

                 Košarkaški klub Istra 

                  Stolnoteniski klub Žbandaj 

                  Teniski klub Poreč – Parenzo 

Streljačko društvo Mladost 

Karate klub Zmaj. 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  
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Zaključak 

Iz članstva SZGP sa današnjim danom brišu se sljedeći klubovi: 

 

                  Košarkaški klub Istra 

                  Stolnoteniski klub Žbandaj 

                  Teniski klub Poreč – Parenzo 

Streljačko društvo Mladost 

Karate klub Zmaj. 

A.D.9. Izbor jednog člana Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada Poreča, 

odnosno predstavnika Grada Poreča 

Darko Požarić, obrazlaže potrebu izbora jednog člana IO SZGP. Naime prema 

Statutu SZGP Gradonačelnik imenuje jednog člana IO SZGP, a to je do sada bila 

gospođa Basanić Čuš Nataša. Ona je iskazala želju da je se oslobodi članstva u IO 

SZGP iz razloga što je kao zamjenica Gradonačelnika i ravnateljica fonda Zdravi 

Grad prezauzeta obvezama i iz tog se razloga niz mjeseci ne pojavljuje na 

sjednicama IO SZGP. O tome je obaviješten Gradonačelnik i zatražili smo da nam 

predloži drugog kandidata jer smatramo da je to izuzetno važno za funkcioniranje 

rada IO SZGP. 

Gradonačelnik grada Poreča nakon određenog vremena dostavio je svoj prijedlog 

za članstvo u IO , i to gospodina Vladimira Levaka. 

Gospodin Levak se u kratkim crtama predstavio Skupštini. 

Požarić Darko, izražava zadovoljstvo predloženim kandidatom jer su po njemu 

istovremeno ispunjena dva kriterija, radi se o osobi koja zastupa Grad, a i o osobi 

koja predstavlja nogomet jer je Levak član NK Jadran – Poreč. 

Predlaže Skupštini da se imenovani odabere za člana IO SZGP. 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Vladimir Levak se izabire za člana IO SZGP, koji u IO SZGP zastupa i predstavlja 

Grad Poreč. 

A.D.10. Donošenje odluke o imenovanju Likvidatora Sportske zajednice 

Grada Poreča 
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Požarić Darko, uvodno obrazlaže da sukladno Statutu SZGP mora imati 

Likvidatora. To je pitanje razmatrano na sjednici IO SZGP, koji je utvrdio 

prijedlog da se za Likvidatora izabere gospođa Mušković Sandra i u tom smislu 

prijedlog daje Skupštini na razmatranje, odnosno donošenje. 

 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

 

Za Likvidatora SZGP izabire se Mušković Sandra iz Poreča. 

A.D.11. Razno 

11.1. Izbor jednog člana NO 

Predsjedavajući poziva Milana Markežića da iznese obrazloženje.  

Milan Markežić, iznosi da dosadašnji član NO Vidović Damir nije aktivan, da je 

njegov klub brisan iz članstva SZGP i iz toga se pojavljuje potreba da se izabere 

novi član NO SZGP. 

Za tu funkciju predlaže Žužić Edia. 

Požarić Darko, prihvaća obrazloženje i predlaže Skupštini da se za novog člana 

NO SZGP izabere Žužić Edi. 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

 

1. Vidović Damir razrješava se  člana NO SZGP sa današnjim danom. 

2. Žužić Edi izabire se za člana NO SZGP sa današnjim danom. 

 

Predsjedavajući Požarić Darko konstatira da su sve točke dnevnog reda raspravljene, 

zahvaljuje se svim članovima Skupštine na doprinosu u raspravi i zaključio sjednicu. 

 

Dovršeno u 20:45 sati. 

 

 

 

       Zapisničar :                                                                                                   Predsjednik : 

 

     Silvija  Deković                                                                                              Milan Markežić 

 

Ovjerovitelji :  Edi Žužić i Petar Mušković                                                             

 



 9 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


